
EUROPEAN PARLIAMENT

Working Documents

1972 - 1973

10 January 1973

DOCUMENT 242/72

Report

drawn up on behalf of the Committee of Agriculture

on the proposal from the Commission of the European Communities to the Council (Doc. 208/72) for a regulation on the introduction and allocation of, and arrangements for managing, the Community tariff quota for frozen beef and veal under subheading 02.01 A II a) 2 of the common customs tariff (1973)

Rapporteur: Mr Mario VETRONE

PE 31.557/fin.

By letter of 22 November 1972 the President of the Council of the European Communities consulted the European Parliament, in accordance with Article 43 of the Treaty establishing the EEC, on the proposal from the Commission of the European Communities to the Council for a regulation on the introduction and allocation of, and arrangements for managing, the Community tariff quota for frozen beef and veal under sub-heading 02.01 A II a)2 of the common customs tariff (1973) (Doc. 208/72).

By letter of 28 November 1972 the President of the European Parliament forwarded this proposal to the Committee on Agriculture.

The Committee on Agriculture appointed Mr Vetrone rapporteur.

The Committee examined this proposal at its meeting of 6 and 7 December 1972.

At that meeting the Committee approved the draft report submitted by Mr Vetrone by 12 votes in favour, with 1 abstention.

The following were present: Mr Houdet, Chairman; Mr Vetrone, Rapporteur; Mr Briot, Mr Brugger, Mr Cifarelli, Mr Cipolla, Mr Della Briotta, Mr Héger, Mr Kollwelter, Mr Liogier, Mr Müller (Deputizing for Mr Lücker), Mrs Orth, Mr Vals.

Owing to technical difficulties the motion for a resolution is submitted without an explanatory statement.

The Committee on Agriculture hereby submits to the European Parliament the following motion for a resolution:

MOTION FOR A RESOLUTION

embodying the opinion of the European Parliament on the proposal from the Commission of the European Communities to the Council for a regulation on the introduction and allocation of, and arrangements for managing, the Community tariff quota for frozen beef and veal under sub-heading 02.01 A II a) 2 of the common customs tariff (1973)

The European Parliament,

- having regard to the proposal from the Commission of the European Communities to the Council¹,
- having been consulted by the Council in accordance with Article 43 of the Treaty establishing the EEC (Doc. 208/72),
- having regard to the report of the Committee on Agriculture,

1. Approves the proposal of the Commission of the European Communities.
2. Instructs its President to forward this resolution to the Council and Commission of the European Communities.

¹OJ C 128 of 9 December 1972, p. 25



PARLEMENT EUROPÉEN

Documents de séance

1972 - 1973

10 janvier 1973

DOCUMENT 242/72

Rapport

fait au nom de la commission de l'agriculture

sur la proposition de la Commission des Communautés européennes au Conseil
(doc. 208/72) relative à un règlement portant ouverture, répartition et mode de
gestion du contingent tarifaire communautaire de viande bovine congelée de la
sous-position 02.01 A II a) 2 du tarif douanier commun (année 1973)

Rapporteur: M. Mario VETRONE

21/747 1511-7151 21

Par lettre en date du 22 novembre 1972, le Président du Conseil des Communautés européennes a consulté le Parlement européen, conformément à l'article 43 du Traité instituant la CEE, sur la proposition de la Commission des Communautés européennes relative à un règlement portant ouverture, répartition et mode de gestion du contingent tarifaire communautaire de viande bovine congelée de la sous-position 02.01 A II a) 2 du tarif douanier commun (année 1973) (doc. 208/72).

Par lettre du 28 novembre 1972, le Président du Parlement européen a transmis cette proposition à la commission de l'agriculture.

La commission de l'agriculture a nommé M. Vetrone rapporteur.

Elle a examiné cette proposition au cours de sa réunion des 6 et 7 décembre 1972.

Au cours de cette même réunion, la commission de l'agriculture a approuvé la proposition de résolution par 12 voix moins une abstention.

Etaient présents : MM. Houdet, président ; Vetrone, rapporteur ; Briot, Brugger, Cifarelli, Cipolla, Della Briotta, Héger, Kollwelter, Liogier, Müller (suppléant M. Lücken), Mme Orth, M. Vals.

Par suite de difficultés d'ordre technique, la proposition de résolution est présentée sans exposé des motifs écrit.

A.

La commission de l'agriculture soumet au vote du Parlement européen la proposition de résolution suivante :

PROPOSITION DE RESOLUTION

portant avis du Parlement européen sur la proposition de la Commission des Communautés européennes au Conseil relative à un règlement portant ouverture, répartition et mode de gestion du contingent tarifaire communautaire de viande bovine congelée de la sous-position 02.01 A II a) 2 du tarif douanier commun (année 1973)

Le Parlement européen,

- vu la proposition de la Commission des Communautés européennes au Conseil (1),
 - consulté par le Conseil conformément à l'article 43 du Traité instituant la CEE (doc. 208/72)
 - vu le rapport de la commission de l'agriculture (doc. 242/72) ;
1. approuve la proposition de la Commission ;
 2. charge son Président de transmettre la présente résolution au Conseil et à la Commission des Communautés européennes.

(1) J.O. n° C 128 du 9.12.1972, p. 25